



1. Hotel Details

Hotel Name: Holiday Inn Nanjing Qinhuai South

Hotel Tel: +86 25 84908888

Address: No.21 Mozhou East Road, Jiangning District, Nanjing, Jiangsu Province, P.R.China

Postal Code: 211111

酒店名称: 南京上秦淮假日酒店

酒店总机: 025-84908888

酒店地址: 江苏省南京市江宁区秣周东路 21 号

邮编: 211111

2. Conference Special Room Rates (per room per night, includes ONE complimentary breakfast)

Room Type	Rate (CNY)
Superior King Room	480
Superior Twin Room	480
Deluxe Lake View King Room	680
One-Bedroom Suite (Holiday Inn & Suites Nanjing Qinhuai South)	680
Two-Bedroom Suite (Holiday Inn & Suites Nanjing Qinhuai South)	1080

Extra Breakfast Charge

Additional breakfast: CNY 60 per person per serving

会议协议房价 (每间每晚, 含 1 份自助早餐)

假日高级大床房: 480 元

假日高级双床房: 480 元

假日豪华湖景大床房: 680 元

单卧室套房 (上秦淮套房假日酒店): 680 元

双卧室套房 (上秦淮套房假日酒店): 1080 元

额外加早餐: 60 元 / 位 / 份

3. How to Make Your Reservation

Please send your booking request via email to the hotel reservation department:

Reservation Email: rsvn@holidayinnjn.com

Important Remark for Rate Eligibility



Please clearly state the full conference title in your email to activate this negotiated conference price:

Conference: "DC&3DPCMS 2026"

Required Information You Must Provide in Your Email:

- 1) Full guest name(s) exactly as shown on passport (spelling cannot be different)
- 2) Check-in date & Check-out date
- 3) Selected room type

The hotel will review your request and issue an official booking confirmation email within 2-3 working days after receiving your email.

预订方式说明:

请发送订房邮件至酒店预订部邮箱: rsvn@holidayinnjn.com

邮件内务必写明会议简称“DC&3DPCMS 2026”，方可享受会议专属协议价；

邮件需提供：与护照完全一致的入住人姓名、入住及退房日期、选定房型；

酒店收到邮件后将进行审核，2-3 个工作日内回复正式预订确认邮件。

4. Payment & Check-in Tips

- 1) Standard check-in time is 15:00 and standard check-out time is 12:00. Early check-in or late check-out may be arranged at the hotel's discretion subject to room availability.
- 2) No pre-payment or credit card guarantee is required at the time of booking. A credit card pre-authorization or cash deposit will be collected upon check-in for incidentals.
- 3) All room charges can be settled upon check-out at the front desk by credit card or cash in CNY.
- 4) Valid passport is mandatory for check-in registration in mainland China.
- 5) Please keep your booking confirmation email for check-in verification.

入住 & 付款须知:

- 1) 标准入住时间为 15:00，标准退房时间为 12:00。提前入住或延时退房可根据酒店实时房态酌情安排。
- 2) 预订时无需预付费或提供信用卡担保。入住时酒店将收取信用卡预授权或现金押金作为杂费担保。
- 3) 房费可在退房时于前台刷卡或用人民币现金结算。
- 4) 在中国大陆办理入住登记必须出示有效护照原件。

5) 请留存预订确认邮件，办理入住时出示核验。

5. Booking Deadline & Room Availability

To guarantee the conference rate and room availability, please submit your booking email before October 13, 2026.

Rooms are limited and allocated on a first-come, first-served basis. After this deadline, the negotiated conference rate will no longer be available, and accommodation will be subject to hotel's public rate and real-time inventory.

订房截止与房源说明：

如需享受本次会议协议房价，请于 2026 年 10 月 13 日之前提交预订邮件。酒店会议用房数量有限，房间先到先得；截止日后不再保留会议特惠价，房价及房源以酒店实时门市情况为准。

6. Cancellation Policy

If you need to adjust your itinerary or cancel your reservation, please send a cancellation request to the hotel reservation email (rsvn@holidayinnjn.com) no later than October 13, 2026.

取消与变更规则：

如需调整行程或取消预订，请于 2026 年 10 月 13 日前发送取消 / 变更申请至酒店预订部邮箱 rsvn@holidayinnjn.com。